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INTERPELACJA

W zwiqzku z pojawiaj4cymi sig informacjami o prowadzonym przez WIOS

postQpowaniu wobec MPEC-u dot. przekoczeri zanieczyszczeh, spowodowanych spalaruem

niskiej jakodci paliw proszg o potwierdzenie tych informacji. W przypadku wszczgcia takiego

postgpowania proszg o udzielenie odpowiedzi jakie czynnoSci w tym zakresie podj4l Nadz6r

Wa6cicielski, czy prowadzone s4 badania jakoSci przywoZonego na teren sp6lki opalu, kt6re

firmy dostarczaly opal niskiej jako !;ci i czy zaten opal placono jak za wysokojakoSciowy.
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